
Aan de fractievoorzitters Wijk bij Duurstede 

Karel de Grotestraat 30 

Wijk bij Duurstede 

         15 Oktober 2021 

 

Betreft: agrarisch verkeer Dorpsstraat Cothen 

 

Geachte heren, fractievoorzitters, 

Op 1 juli 2021 heeft een aantal bewoners van de Dorpsstraat te Cothen een brief gestuurd aan de 

gemeenteraad van Wijk bij Duurstede (bijlage 1). 

De brief is genoemd tijdens de raadsvergadering op 6 juli jongstleden. Hierbij werd door een 

wethouder genoemd dat de Provincie voornemens was, de snelheid op (delen van) de N-229 terug 

te brengen van 80 naar 60 kilometer per uur.  Dit werd gezien als mogelijke oplossing voor de zorg 

van de bewoners van de Dorpstraat in Cothen, nu bij die snelheid het groot agrarisch verkeer de N-

229 zou kunnen verkiezen boven de Dorpsstraat (als de N-229 ook voor dat verkeer toegankelijk zou 

worden).  

De bewoners hebben navraag gedaan bij de Provincie wanneer besluitvorming op dit punt 

geagendeerd is. Besluitvorming hierover blijkt niet geagendeerd te zijn.  

Hiermee is de zorg van de Dorpsstraat bewoners niet geadresseerd. Dit verontrust ons - vooral ook 

na de rechtstreekse oproep aan de gemeenteraad om aandacht voor dit punt.  Op de brief hebben 

wij geen antwoord gekregen. 

Wij willen graag onder uw aandacht brengen dat het onderwerp voor ons relevant is voor de 

verkiezingen voor de gemeenteraad in 2022. Bij het uitbrengen van onze stem zullen we meenemen, 

of gekozen vertegenwoordigers hebben laten zien te luisteren naar en te ageren op gedeelde zorgen 

van inwoners.   Daarbij hoort het agenderen van het onderwerp, en het opnemen ervan in de 

partijprogramma’s. De verkeersveiligheid van en leefbaarheid in een bepalende straat van de 

gemeentelijke kern is geen verwaarloosbare kwestie.  

1. Graag vernemen we hoe u toezicht houdt op de opvolging dor het College van B&W aan hun 

verantwoordelijkheid om aan de slag te gaan met de verkeersveiligheid te Cothen (hoogste 

prioriteit bewoners enquete Omgevingsvisie).  

 

2. Hiernaast verzoeken we om via uw partijpolitieke contacten het belang van 

verkeersveiligheid in de Dorpsstraat en op de N-229 bij de Provincie onder de aandacht te 

brengen, zodat besluitvorming over de snelheid op de N229 (en toegang tot die weg voor 

groot agrarisch verkeer) spoedig geagendeerd wordt. Graag horen we terug of dit gebeurd 

is, en waar het toe leidt.  

Graag verwijzen we naar de brief van 1 juli jongstleden voor de redenen, de urgentie en bijkomende 

overwegingen bij ons verzoek. 

 



Hoogachtend 

 

Wendela van Uchelen, Jan van den Berg, Marian Oostveen, Guus Swillens, Bert Melief, Peter Paul 

Platenburg, Maarten Wouters. Lizanne Drost,  Ronald Wieman,  Wendy Hofman, Menno Verheij en 

Linda Verheij en anderen 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


